

XII

IX ORAIN AMURRIO AHORA III

VI



Badira bi urte legealdi hau hasi zela, eta horietan zehar gertaera asko jazo dira, batzuk aurreikusita eta beste batzuk ez, baina guztiak izan dute eragina gure bizimoduan. Krisialdiak osasun, ekonomia, lan eta gizarte arloetan eragindakoek ziurgabetasunez betetako etorkizuna utzi digute, eta horren ondorioak oraindik ere ezin ditugu argi izan. Egoera horrek hainbat kontu agerian utzi ditu, hala nola bizitzaren hauskortasuna, naturaren esplotatzearen ondoriozko erasoak, zerbitzu publikoen prekarietatea, berdintasun eza handiagoa, zenbaiten diruzalekeria. Bestalde, elkartasun ekintza handiak ere izan dira: boluntario-lanak, zerbitzu publikoak nahikoak eta kalitate handikoak izateko mobilizazioak, pentsiodunen berdintasunaren aldeko mugimendua, enpleguen galtzearen aurkakoak (Tubacex eta abar). Horiek guztiak eredu hartu behar ditugu gizarte eta politika ekintzek osatutako sare komunitarioak egiteko eta energia hori guzia ez galtzen, baita guzti-guztioitzako etorkizuna geureganatzeko ere.

Udal hauetakoak EAJ-PNVren hautagaia izan zenak, Eusko Jaurlaritzan kargu bat betetzeko, alkatzeari uko egin ondoren, Txerra Molinueno alkate hautatu zen. Inbestidura udalbatzan, buruzagitzaz berria zein gobernuaren ekintza gardena eta partizipatiboa beharrezkoak zirela adierazi genion. Hitzak ez dira nahiko eta ekintzak behar dira, baina horien falta dela kausa, eta egoera aztertu ostean, gure iritzia negatibo da. Ondorengo orrialdeetan informazioa gehiago izango duzue.

Han transcurrido dos años del inicio de esta legislatura en los cuales han ocurrido muchos acontecimientos, unos previstos y otros no, que nos han afectado en todas las esferas de la vida y que son difíciles de resumir en tan poco espacio. Una gran crisis sanitaria, económica, laboral y social que nos deja un futuro lleno de incertidumbres cuyas consecuencias últimas todavía no alcanzamos a prever. Esta situación ha puesto de manifiesto la fragilidad de la vida, las consecuencias de la explotación de la naturaleza que nos devuelve las agresiones, la precariedad de los servicios públicos, el crecimiento de la desigualdad y la avaricia de unos pocos. También ha habido grandes muestras de solidaridad; de ejemplos de voluntariado muy valiosos y de movilizaciones por unos servicios públicos suficientes y de calidad, por las reivindicaciones del movimiento de pensionistas, por la igualdad, en contra de la destrucción de empleo, Tubacex, BM, etc. que nos deben servir de ejemplo para construir redes comunitarias de acción política y social para evitar que disipe toda esa energía acumulada y propiciar un futuro en donde quepamnos todos.

Tras la renuncia a la alcaldía de la que fuera candidata en las elecciones municipales por EAJ-PNV para ocupar un cargo en el Gobierno Vasco, fue elegido nuevo alcalde Txerra Molinueno. Le dijimos en el Pleno de Investidura que se necesitaba un nuevo liderazgo y una acción de Gobierno transparente y participativa. Las palabras por sí solas no hablan, hablan los hechos por lo que nuestro balance es negativo. En páginas interiores tenéis más información.



